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REKTOR ZÁPADOČESKÉ UNIVERZITY JOSEF PRŮŠA PRÁVU:
* * Jaké postavení budou mít lidé, kteří přijdou o titul?
Věci jsou ještě složitější, než jsme zpočátku čekali. Zatím se přikláníme k tomu, že je budeme považovat za studenty
s nedokončeným studiem.
* * Zveřejníte jejich jména?
Jen pokud by byl pro Úřad pro ochranu osobních údajů.
* * Určitou šancí by ale bylo probrání konkrétních případů v etické komisi. Už ji máte?
Měla by mít pět členů, chceme, aby tři byli externí a dva od nás, ale asi ne z právnické fakulty. Zatím mám potvrzené
nominace z Univerzity Palackého a z akademie věd. Z Masarykovy univerzity mi sdělili, že nemají žádnou osobnost,
která by se práce v komisi mohla zúčastnit. Teď ještě čekám, jak se vyjádří Univerzita Karlova.
* * Členové komise dostanou otázku a na tu odpovědí buď ano, nebo ne. Už ji máte vymyšlenou?
Zatím ještě ne. Pravděpodobně bude o tom, zda to, co se dělo na fakultě právnické, bylo z etického pohledu pochybením.


